
                                   

Skolebestyrelse -

referat  

1. referat - skolebestyrelsesmøde    
Forældrerepræsentanter:  

Joachim Schmidt Lindberg (formand), Birgitte urban Nielsen, Anders 

Delfs,Maria Schrøder, Mads Jacobsen, Rikke Lock, Jeanette Petersen,  

Nadia Bernardi og Jonas Eriksen 

  

Medarbejderrepræsentanter: Lene Hangaard, Peter Gellert   

Skoleledelse: Hanne Melchiorsen, Susanne Mundt  

  

Elevra dsrepræsentant: Malou 9.a(udskoling), Sofia 6.a og Noah 4.a 

  

Afbud:  Maria, Birgitte, Anders 

Dato og tid:  10.10 2024.  

KL.: 16.45 – 19.00  

Sted: Vestre Skole - 

personalerum  
  

  

Mødeleder: 

Joachim 

Referent: 

Susanne M 

Mødedatoer:  

1. Onsdag d. 21.08 2024 

2. torsdag d. 10.10 

3. onsdag d. 11.12 

4. onsdag d. 15.01 2025 

5. onsdag d. 19.03 

6. onsdag d. 07.05 

7. onsdag d. 12.06 afslutning med fællesspisning 

  

  

  

  

   Dagsorden:  Uddybning af punkt:  

     

 Bilag 

    

Afsat tid    Referat   

1.   Nyt fra elevra det   Fast punkt pa  dagsordenen.  

- der kommer repræsentanter fra 

udskoling-. og mellemtrin med. 

Yngste bliver repræsenteret ved 

udskoling. 

   16.45-

17.00            

15 min 

  Elevrådsrepræsentanterne fra det mellemste elevråd. fortæller, 

at elevrådet har været optaget af at lave flere aktiviteter, hvor 

det er hele skolen der deltager, så man kan lære hinanden at 

kende. Tidligere har der fx været Vestre by. 

Vil gerne have at der er flere muligheder for at man kan lære 

hinanden at kende. De ønsker sig også flere gynger og 

rutsjebaner. 

Sæbedispensere i idræt. 



                                   

Der er utilfredshed med at man kun må bruge plastikbolde, de 

kunne godt tænke sig de bolde der er en mellemting mellem 

læder og plastikbolde. Desuden er der et ønske om blødere 

toiletpapir. 

Ældste elevråd: Ønsker sig flere temadage med emner som er 

fælles for hele skolen. En skolefest for hele skolen. 

Evt. opdelt i indskoling, mellemtrin og udskoling. De har talt om 

hvordan man holder skolen mere pæn. Gøre ungemiljøet mere 

hyggeligt og lade være med at spise der. Man kunne lave en 

konkurrence, hvor der var penge til klassen for den klasse der er 

bedst til at rydde op. 

Ønsker ikke at have faste toiletter. Klasserne kunne skiftes til at 

fylde op med bind og tamponer.  

Der har været drøftet hvorvidt udskolingen skal deltage i fælles 

samlinger, det er lagt ud til drøftelse i klasserne og de vender 

tilbage. 

Vil gerne have nogen spil. 

 

2.   Fælles webinar + drøftelser  

   

 

Høringsmaterialet kommer på dagen  
  

Til jeres orientering og forberedelse vil 

I torsdag den 10. oktober modtage en 

mail med høringsmaterialet samt link 

til webinaret, der som tidligere 

annonceret afholdes samme dag kl. 

17-18. 

  

 

    17.00-

18.15            

1 time 15 

min 

  Høringsperioden er 10. – 29 oktober. 

 

Der er ikke den helt store forskel på det budget vi bliver tildelt i 

forhold til den nye budgetfordelingsmodel. 

Det der rykker mest ved vores budget, er de børn der visiteres. 

Og de modtageflex elever vi modtager, hvor der følger penge 

med. Vi har været forsigtige med at regne disse børn ind i vores 

budget, da vi ikke har kunnet se hvor mange der ville komme. Vi 

har modtaget rigtig mange og vælger nu at satse lidt, da det ser 

ud som om at det er tilbagevendende. 

 



                                   

          

 

3 PAUSE                   En let anretning med brød, ost, pølse og grønt               pause og drøftelser kommer til at ga  lidt ind i hinanden   



                                   

 4. Konstituering af bestyrelsen  Der skal vælges 

næstformand  

 

 

   18.20-18.30   Valg af næstformand.  

Der bliver bemærket at dagsordenen ikke er udsendt rettidigt og om der er 

sket en procedurefejl. Det drøftes om der skal være omvalg. Der er to der 

ønsker at stille op til næstformandsposten, det er Birgitte og Rikke. Da der 

mangler tre medlemmer: Anders, Maria og Birgitte, er valget udskudt til 

næste gang. 

 

  

5.  Orientering   - brug for 

ordensbekendtgørelsen  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Oversigt pa  antallet af 

DSA elever (elever der 

modtager Dansk Som 

Andet sprog) .- vores 

sekretær er sygemeldt 

frem til d. 10.10 – sa  

oversigten kommer pa  

dagen.  

 

 18.30 – 18.45             

15 min     

Orientering: Der har været en personalesag (en afskedigelse). Hvordan kan 

man mon orientere forældregruppen, så det både er ift tavshedspligten, 

men så informationsniveauet bliver godt. 

Det kunne være en ide at bringe eksempler på hvordan man bedst muligt 

kommunikerer, så vi får forældrevinklen på fra bestyrelsesmedlemmerne. 

Forældretryghed. 

Aftalt: At vi på kommende bestyrelsesmøde laver en gennemgang af 

skole/forældre kommunikationen i sagen mhp på fælles læring og 

fremtidig praksis.   

 

Der blev drøftet hvorledes vi bedst muligt kan udnytte de ressourcer der 

følger med de modtage Flex elever. Med den modtagelse vi har af 

elevtilgang i løbet af året, kræver det pædagogisk mobilitet, ekstra 

ressourcer og stor grad  forældredeltagelse, for at klassens får de bedste 

forudsætningen for at lykkes inklusionsopgaven  

 

- De årgange hvor der er én er meget udfordret, da de tre 

årgange har 28-29 elever i klasserne, samt har modtaget ml 4-

7 børn som skal lære dansk. 



                                   

  

 

 

 

 
- Besked fra 

Sikringsenheden, 

Odense kommune  

 

 

 

Indsats:  klasserne er tildelt flere to-lærer/pæd timer, så der kan laves øget 

holddeling og øvrige indsatser for at understøtte udvikling for alle børn i 

klasserne.  

 

- Besked fra Odense Kommune Sikringsenhed. Ba de 

forebyggende og indgribende indsats i form af ”vægterne” 

der runderer byens skoler. De har observeret og talt med 

unge mennesker der ryger hash i skolega rden om aftenen. 

Vægterne vil i en periode lave hyppige besøg i vores 

”ga rde” sa  de anviser de unge alternativer til at hænge i 

ga rdene.  

 

 

Forslag: 

Mere lys i skolegården som forebyggende indsats. Hanne undersøger 

 

 

6.  Tilsyn  - kontaktforældre  10 min  Punktet udskudt til næste møde  

7. Evt  Punkter til evt ved 

mødestart 

 5 min Der skal skrives vigtige datoer ind under ”vigtige datoer” 

 

Vi tjekker op på om sms funktionen virker. 

 

 


